

Referat af bestyrelsesmøde.  
Kongsvad Rideklub Thorsager  
Stationsvej 46a, 8410 Rønde

19. marts 2024 kl. 18:00 hos Marie



### **Godkendelse af referat fra d. 22. februar 2024.**

Referat godkendt.

### **Orientering samt punkter fra daglig leder.**

Elevskolecup er godt i gang, der afholdes stævne her d. 31/3.

Konge skal have dyrlæge på torsdag. Skal tjekkes for smegma sten.

Vil gerne sætte Felix til salg på ridehesten.com også, da salgsannoncer drukner på facebook.

Kigger efter pony til elev der også skal bruges på rideskolen.

Babeth flyttes til den anden fold. Hun får måske ikke så meget mad, og er blevet lidt tynd.

Der er kommet en forespørgsel på om der er plads til en hingst. Der er enighed om at der ikke kan tilbyde plads til en hingst.

Det går godt med praktikanten. Hun er meget effektiv. Sættes måske op i tid.

De ting der opbevares i sekretariatet bliver let meget støvede. Kan man evt bruge store plastkasser.

### **Orientering fra formand.**

Det foreslås at lave en temaaften om hestevelfærd.

Højgård laver oplæg på Ask, Line og Erik vil se om de kan få noget materiale med hjem.

Det er vigtigt at vi er åbne og spørger ind, hvis der er noget man undres over og at man modtager den slags ordenligt. Vi har alle et ansvar for at klæde børn/unge godt på.

### **Orientering samt punkter fra ejere.**

Der er kommet ny ejendomsvurdering, den er ikke endelig endnu. Vi afventer.

### **Orientering fra kasserer med redegørelse for bank og klubbens økonomi.**

Der er få skyldnere. Birgitte/Morten har kontakt med dem.

Der er lidt penge på kontoen, der er bevilget lokaletilskud fra kommunen, men er ikke udbetalt endnu.

### **Opfølgning af plan ift. fonde.**

Marie har søgt flere fonde. Der er endnu ikke kommet svar fra alle. Vi skal nok ikke regne med at der kommer flere penge ind den vej.

### **Plan for bund i ridehal.**

Der er kommet penge til ny ridebanebund fra fond.

Der nedsættes arbejdsgruppe (Lotte, Erik, Morten, Marie og Casper.) De Mødes i næste uge og får et overblik over økonomien, beslutter om det skal være fiber eller organisk bund og hvem der skal lave det.

Arbejdet skal snart i gang, hvis vi skal være klar til stævner og ridelejr. Det skal også besluttes om der skal laves ny barriere samtidig eller vente til et senere tidspunkt, hvor der er bedre tid.

Herreklubben kan evt. betale for ny barriere af samme type som der er i forvejen.

### **Planlægge 1. arbejdsdag.**

Lotte laver en plan, der bliver sendt ud inden, så folk kan melde sig på.

Underviserne reklamerer for arbejdsdagen for at få flere elever og forældre med. Der lægges også information på holdsiderne på facebook.

### **Vandmåler:**

Der skal holdes øje med vandmåler, så en evt. læk opdages i tide. Det aftales, at Nanna gør det hver 14. dag. Hanen i brønd på rideskolehestenes fold løber, Morten kigger på det.

### **Foreningsaften og foreningsleder akademi. Skal vi have nogen med?**

Foreningsaften med info om Syddjurs kommunes tilskud og puljer 16/4 i Hornslet. Marie og Birgitte tager med.

Det undersøges om vi der kan søges paragraf 18 midler. Der kan måske være noget at hente for os der.

Foreningsleder Akademi tilbud fra DGI mhp at blive en stærkere foreningsleder. Nanna overvejer, måske det kunne være noget for Line også.

Nanna og Julie vil lave en video til elevforældre for at vise hvilke opgaver man kan hjælpe med til stævner.

### **Børn og leg på rideskolen.**

Det skal tydeliggøres at der ikke skal leges til stævner, dette for ikke at skræmme udefrakommende væk. Synes man ellers at børnene leger så det er til gene for heste og ryttere, så beder man dem bare om at stoppe. Tal også gerne med forældrene om det.

### **Halmpiller/mødding.**

Det er muligt at få fjernet møddingen gratis af Frandsbjerg i Hobro, hvis man køber halmpiller hos dem. Der regnes på hvor stor en besparelse der evt. kunne være og indhenter tilbud fra Frandsbjerg. Erik og Lotte regner på det og indhenter tilbud.  
Følger op ng.

### **Fordeling af arbejdsopgaver i bestyrelsen.**

Et par stykker mangler stadig billede på hjemmesiden.

Priserne opdateres på hjemmesiden.

Kristine: Formand

Morten: Næstformand

Birgitte: Elevundervisning/ rideskole/ DRF

Jena: Kasserer.

Tina Vester: Sekretær.

Tina Møller: Suppleant.

Marie: Suppleant.

Cecelie: Suppleant.

Marie følger op på, om der skal sælges sponsorkilte til ridehallen eller udenfor.

Ridelejr: Kristine og Birgitte er igen med i ridelejr udvalget. Cecelie og Tina V hjælper også gerne til.

### **Bokse**

Der er 4 bokse, der trænger til renovering. De skal laves. Erik undersøger, hvor pladerne er billigst.

### **Eventuelt.**

Villy har brugt meget tid på at hjælpe og køre for os og skal have noget som tak. Kristine køber rødvin til ham.

Bo (traktormekaniker) skal også have noget som tak. Der købes også en ting til ham.

Hvordan mindsker vi spild af halm efter vi har fået de store halmballer. Det foreslås at dele dem, inden det bliver kørt ud. Kvaliteten er halmen er god.

Toilettet har været stoppet et par gange på det sidste.

Marie laver skilt med: Brug stort skyl hver gang og begræns mængden af toiletpapir

Morten vil kigge på om man kan fjerne muligheden for lille skyl.

Sørg også for at der bliver fyldt op med wcpapir når der bliver gjort rent. Så vi ikke risikerer at folk bruger køkkenrulle.

Morten, Erik og Marie kigger på, tager billeder, fastsætter priserne og sætter de ting vi har stående og ikke bliver brugt til salg.

Herreklubben køber buskrydder på batteri.

Ros til festudvalget for en rigtig god julefrokost. God ide at holde det ude.

Lav gerne flere arrangementer for de unge/børn. Fx: Ponygames, ringridning, miljøtræning, fest.

Det arrangeres når der er energi til det. (Nanna/Line)

Næste møde: Sponsorater, halmpiller/mødding, skræpper.

Dato for næste møde: 23/4 kl. 18 hos Morten.